
Interpellation
 
 

Angående kommunalrådens arbetsfördelning
 
 

Efter valet 2010 kom en kort redogörelse för vilka områden respektive
kommunalråd skulle ansvara för.
Kenneth Sandberg skulle ta hand om ekonomi-, demokrati- och
utvecklingsfrågorna medan Ellinor Söderlund skulle sköta om personal- och
landsbygdsfrågor. Efter det har vi, mig veterligen, inte hört så mycket mer
om vilka områden respektive kommunalråd ansvarar för. Det kan därför vara
av intresse för väljarna att få reda på hur läget är idag.
 
I samband med valet gjorde kommunalråden också klart att lösningen med
två heltidsanställda kommunalråd skulle bli billigare än att ha bara ett
heltidsanställt kommunalråd. Det här påpekade också Ellinor Söderlund både
vid kommunfullmäktige i november och i december.
 

• Hur ser arbetsfördelningen mellan kommunalråden ut idag?
 

• Kan kommunalråden utveckla tankarna på
hur två heltidsanställda kommunalråd har blivit
billigare än ett?
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